
IZ KOMTTEJA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI

O objektih tretjega samoprispevka
V program tretjega saraoprispevka je, kot ve-

mo, vključenih trinajst objektov, ki se gradijo
oziroma se še bodo oa območju n*še občine.

Priprave za gradnjo objektov so pospešeno ste-
kle jeseni 1982. leta, ko » bili ustanovljeni vsi
odbori in komisije.

»Zaradi zaostrenih gospodarskih razmer je bila
možna stopnja rasti skupne porabe omejena. Ve-
zana je bila na rast dohodka družbenopolitične
skupnosti. V letih 1982 in 1983 pa je resolucija
narekovala celo precejšnje zaostajanje rasti skup-
ne porabe za rastjo dohodka. V teh pogojih sa-
moupravne interesne skupnosti družbenih dejav-
nosti niso mogle izdvajati sredstev za sofinancira-
nje gradnje objektov družbenega standarda.
Vprašljivo pa je ludi zagotavljanje sredstev za
izvajanje dejavnosli v novoodprtih objektih. Zato
so se v preteklih dveh letih objekti skoraj v celoti
gradili iz sredstev samoprispevka. Samoupravne
interesne skupnosti naj bi jih nadomestile v na-
slednjem srednjeročnem obdobju,« nam je pripo-
vedovala Tatjana bftuik, predsednica Komiteja
za družbene dejavnosti naše občine. .

Pri sami pripravi objektov so nastajali številni
problemi.

»Problemi so se pOjavljali tako pri odkupu in
urenitvi zemljišč, kot pri pripravi projektne doku-
mentacije. V primerja\a z drugiini ljubljanskimi
občinami,« je poudarila tovarišica Brankova, »je
območje naše občine najbolj zahtevno, saj je bilo
bila večina zemljišč, rezervirana za gradnjo, neod-
kupljena. Prav tako je večina lokacij komunalno
neopremljenih.«

Ne glede na intenzivno delo, je priSlo do zami-

kov pri gradnji naslednjih objektov. Zaradi kasni-
tve gradnje vodovoda (finančna konstrukcija za
njegovo gradnjo še sedaj ni jasna) je bila zamak-
njena adaptacija MKZ Rakitna. Iz programa sta-
novanjske gradnje je izpadla gradnja soseske VS-
6 Grba, na katero je komunalno vezana gradnja
W O Viško polje. Zaradi dolgotrajnih dogovar-
janj z mejaši je prišlo do nekajmesečnih zastojev

Poglejmo po vrsti vse naše objekte:
Osnovna šola in W O Traovo, ki ju gradi SGP

Grosuplje, bosta končana do pričetka naslednjega
šolskega leta, torej do 1. 9. 1984, prav tako pa
tudi osaovna šola Bičevje, katere izvajalec je
Graditelj Kamnik.

pri pripravi gradnje Glasbene šole. Spremenjeni
finančni pogoji in prekinitev projektantske po-
godbe so razlog za zamik gradnje OŠ Kolezija.
Mejaši pa so otežili priprave tudi pri Zdravstveni
postaji Velike Lašče in W O Brdo.

Vrtec Ig, katerega izvajalec je Marles Maribor
bo končan do konca prvega polletja letos, zdrav-
stvena postaja Velike Laiče pa do decembra -
njen izvajalec je SGP Grosuplje Do konca leta bo
končana tudi W O Boniladja, za katero je bila
narejena prilagoditev projekta za dvojni namen.
V tem objektu bodo namreč, glede na potrebe,
najprej šolarji osnovne šole Franc Leskošek Luka
Bičevje. Izvajalec tega objekta je Graditelj Ka-
mjjik.

V gradnji sta tudi Glasbena šola, ki bo predvi-
doma končana marca prihodnje leto - izvajalec je
Ingrad Celje in W O Brdo, ki jo gradi SGP Beton
Zasavje.

Do konca leta bo vse nared za začetek gradnje
osnovne šole Kolezija, katere projektant je Arhi-
tekturni biro Ljubljana. Prav tako naj bi bil do
konca leta pripravljen objekt zdravstvene postaje
Škofljica, katere projektant je SGP Grosuplje, žal
pa zanjo še ni pridobljeno zemljišče.

Invest biro Koper - enota Ljubljana je projek-
tant vrtca Lavrica, za katerega je sedaj poleg
ostale dokumentacije v teku tudi pridobivanje
zemljišča.

Za Mladinsko Idimatsko zdravilUče Rakitna so
narejene tako programske osnove kot tudi pro-
jektna naloga. Na vrsti je izbor projektanta. Vsa
potrebna dokumentacija naj bi bila nared do kon-
ca leta.
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